
 

 

SPF Seniorerna Tranemo    Handlingar inför årsmötet 7 april 2022 

 

Dagordning för årsmöte med SPF Seniorerna Tranemo 7 april 2022 kl 17:00 i       

Ambjörnarps bygdegård. 

Parentation avlidna medlemmar, Margareta Emanuelsson. 

1. Val av mötesfunktionärer, ordförande, sekreterare samt justerare. 

2. Fråga om kallelse skett i behörig ordning. 

3. Fastställande av dagordning. 

4. Styrelsens verksamhetsberättelse. 

5. Styrelsens förvaltningsberättelse (balans- och resultaträkning). 

6. Revisorernas berättelse. 

7. Fastställande av resultat- och balansräkning. 

8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen. 

9. Fastställande av medlemsavgifter för 2023. 

10. Information om arvoden och ersättningar till styrelse och revisorer.  

11. Behandling av inkomna motioner. 

12. Behandling av förslag från föreningen och information från förbundsstyrelsen 

ang. nya stadgar.  

13. Fastställande av antal ombud till kommande stämma samt val av ombud och 

ersättare. 

14. Fastställande av antal styrelseledamöter. 

15. Val av ordförande för 2022. 

16. Val av övriga styrelseledamöter för två år, 2022-2023. 

Namn, ort            vald 1:a gången     vald tom, årsmötet år 

Marianne Andersson, Sjötofta              2014  2022 

Ingegerd Johansson, Limmared           2015  2022 

Hans Skoglund, Tranemo                     2018  2022 

Christina Sundqvist, Tranemo               2020  2022 

Stina Lind, Mossebo                        2013  2023 

Henry Jönsson, Tranemo     2016  2023 

Sven Sveningsson, Tranemo     2017  2023 

Lena Sundqvist, Ambjörnarp     2021  2023 



17. Val av revisor och ersättare. 

18. Val av ansvarig för resekommitté 2022. 

19. Val av ansvarig för folkhälsa och säkerhet 2022. 

20. Val av ansvarig för studiekommitté 2022. 

21. Val av ansvarig för medlemsansvar 2022.   

22. Val av ledamot och ersättare för nomineringar till kommunala pensionärsråd 

(KPR). 

23.Val av ansvarig för arbetsgrupper för månadsmöten 2022: Tranemo, Mossebo, 

Ambjörnarp och Sjötofta. 

24. Val av lokalvårdsansvariga. 

25. Fastställande av antal ledamöter i valberedning. 

26. Val av ordförande och övriga ledamöter i valberedningen. 

27. Behandling av övriga frågor som anmälts inför fastställandet av dagordningen. 

28. Behandling av verksamhetsplan samt information om tänkt program inför våren.  

28. Avslutning 

Uppvaktningar 

 

Valberedningens förslag: 

1. Ordförande för mötet: Christina Petersson, sekreterare: Christina Sundqvist. 

16. Omval av Hans Skoglund och Christina Sundqvist, nyval av Marie-Louise 

Antonsson och Maj-Britt Vesterlund. 

17. Omval av revisorer: ordinarie Göran Antonsson, ersättare Rolf Andersson. 

18. Omval av resekommitté: Hans Skoglund. 

19. Omval av Folkhälsa och Säkerhet: Lena Sundqvist. 

20. Nyval av studiekommitté: Nyval Maj-Britt Vesterlund. 

21. Omval av medlemsansvarig: ordinarie Henry Jönson, uppvaktningar Inger 

Eckerlind-Jönsson. 

22. Nyval av ledamot till pensionärsrådet: Efter valet 2022 ordinarie Marie-Louise 

Antonsson, ersättare Lena Sundqvist.  

23. Val av sammankallande för arbetsgrupper 2022: 

Tranemo: Marita och Kjell Lindgren. 

Mossebo: Stina Lind 

Ambjörnarp: Gunvor och Lars-Åke Erlandsson 

Sjötofta: Marianne och Leif Andersson 

24. Omval av lokalvårdsansvariga: Gun Axelsson och Per-Olof Jangeklint. 

26. Omval av valberedningen: ordf. Bernt Bertilsson, övriga Eva-Stina Jonsson och 

Thomas Stoli 

 

 



Verksamhetsberättelse SPF Seniorerna Tranemo 2021. 

 

Sammanfattning 

2021 blev ett år då pandemin fortsatte att påverka vår verksamhet. Flera av våra 

planerade aktiviteter har vi kunnat genomföra men en hel del har också fått ställas in 

eller flyttas fram. 

Vi trodde under hösten, när de flesta av oss blivit vaccinerade och smittspridningen 

minskade, att vi skulle kunna återgå till mer normala umgängesformer. Tyvärr har ju 

smittspridningen ökat med mutationen av omikron-varianten och i dagsläget är det ju 

återigen smittrekord i denna epidemi, trots att den pågått i snart två år. 

Föreningen har under året haft tolv protokollförda styrelsemöten, varav sju varit 

digitala möten via Zoom och fem fysiska möten. Årsmötet blev framflyttat till 26 

augusti då vi kunde fullfölja det på Parkudden i Tranemo med över 100 deltagare. Ett 

månadsmöte i november, ”Vart är vi på väg?”, kunde också genomföras i 

Ambjörnarp. Tyvärr fick vi i december ställa in det populära julbordet. 

Skrivelser har skickats till Tranemo kommun, dels ang. användningen av extrapengar 

från staten till äldreomsorgen och dels en fråga ang. vaccinering av all personalen i 

äldreomsorgen. Dessutom har SPF Seniorerna Tranemo kontaktat regionpolitikerna 

ang. ett rykte om sparbeting inom SÄS. Det fanns ett förslag om indragning av 

ambulans i Tranemo. Vår uppvaktning ledde till att ambulansen i Tranemo kommer 

att finnas kvar. Läs mer om dessa skrivelser i Årsberättelsen från Folkhälsa och 

aktivitet. 

En cykelutflykt till Limmareds säteri och musikquis i Hembygdsparken har 

arrangerats tillsammans med Hembygdsföreningen. Aktiviteter såsom bowling, 

mattcurling, motionstävling, prova-på-golf och en trivsellunch på Orkidé har vi också 

hunnit med. Under folkhälsoveckan fanns många intressanta digitala föreläsningar att 

lyssna på och vi arrangerade aktiviteter på olika platser samt en motionstävling där vi 

även utmanade andra SPF föreningar, vilken vanns av SPF Seniorerna Östra Kind. 

Resekommittén har arrangerat skidutflykt till Komosse, bussutflykt till Trivselbygden 

och Gräne Gruva, Hemlig resa, Äppelresa, Teaterresa till Stockholm samt 

Julmarknadsresa. Samtliga resor har varit uppskattade. 

Våra KPR representanter har deltagit i fyra protokollförda möten med KPR 

(Kommunala Pensionärs Rådet) under 2021. Vi har där drivit igenom att KPR skall 

vara en remissinstans. 

Föreningen har under verksamhetsåret haft 15 slutrapporterade studiecirklar med 

113 deltagare tillsammans med Studieförbundet Vuxenskolan. 

Tonsättarna har under 2021 medverkat i två kulturprogram. De inte kunnat bedriva 

sin underhållnings-verksamhet som planerat pga Covid-19. 



Under 2021 har fyra av våra medlemmar varit i Stockholm och representerat vår 

förening i frågetävlingen Hjärnkoll. Det resulterade i en hedrande 6:e placering. Vi 

lyfter på hatten för Åsgerd o Ingvar Bergman och Gunvor o Kurt Lignell!!!  

Antalet medlemmar i vår förening ligger stadigt runt 400, vilket vi är mycket 

tacksamma för i dessa Coronatider och som gör att vi förhoppningsvis skall kunna 

arrangera många olika aktiviteter framgent. 

Tranemo 2022-01-27 

 

Bertil Hansson Hans Skoglund Christina Sundqvist 

 

Sven Sveningsson Stina Lind  Henry Jönsson 

 

Ingegerd Johansson Marianne Andersson Lena Sundqvist  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Ekonomi 2021 

SPF Tranemo har under år 2021 fortsatt få ta stark hänsyn till restriktioner orsakade 
av Covid- 19. Smittoläget förbättrades under sommaren och årsmötet kunde hållas i 
augusti och därefter kunde ytterligare aktiviteter genomföras men däremot fick den 
uppskattade julfesten ställas in och därigenom försvann det bidrag den brukar ge till 
ekonomin. Ekonomin är trots allt stabil och föreningen gör för 2021 ett + resultat på 
drygt 42000 kr detta har framkommit genom ökande intäkter bl.a. ett extra kommunalt 
bidrag, ökande annonsintäkter, antal medlemmar på en stabil hög nivå och att 
många medlemmar deltager i verksamheten på Träna. Samtidigt har kostnaderna 
legat på samma nivå som tidigare. Dessutom har kostnader och intäkter som belastat 
2021 men som egentligen tillhör 2022 förts till det år de inträffar. 

Här följer en kort sammanfattning av de större posterna i resultaträkningen: 

Intäkter: 

• Medlemsavgift 27 700 kr 

• Kommunalt bidrag 26 145 kr, varav 15 000 skall användas under 3 år som   
folkhälsobidrag. 

• Deltagaravgift i betalcirklar 25 000 kr, största delen avser avgiften till Träna. 

• Annonsintäkt 9 800 kr 

• Uthyrning av lokal 8 000 kr 

Kostnader: 

• Lokalhyra 18 000 kr 

• El   6 514 kr 

• Kontorsmateriel 9 650 kr 

• Årsmöte 5 430 kr 

• Datakommunikation 3 540 kr 

• Friskvård Träna 12 984 kr 

Summan av intäkter - kostnader ger ett resultat på +42 397 kronor. Likviditeten är 
stark med bank och kassatillgångar på totalt 254 206 kronor, motsvarande siffra 
var för år 2020  207 168 kr. 

Sven Sveningsson 

Kassör                                       Balans o Resultaträkning finns sist i dessa handlingar 



 

 

 

Revisionsberättelse 

Undertecknad vald revisor i 802439–4986 SPF Seniorerna Tranemo får avseende 
verksamhetsåret 2021, efter fullgjort uppdrag, avge följande revisionsberättelse. 

Jag har granskat räkenskaperna och stämt av bankkontot. 

Räkenskaperna är förda med god ordning och försedda med erforderliga 
verifikationer. 

Beroende på covid-19, så har endast verksamhet förkommit under hösten. 

Mot förvaltningen och föreningens verksamhet i övrigt, enligt förda protokoll, finns 
inte heller anledning till anmärkning, varför jag föreslår ansvarsfrihet för styrelsen för 
den tid revisionen omfattar. 

Tranemo 2022-01-18 

……………………………………………….. 

/Göran Antonsson/ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Folkhälsa 

Aktiviteter och föreläsningar anordnas med syftet att aktivera, inspirera och skapa 

engagemang för våra medlemmar - med hälsa och rörelse som inriktning. 

 

ANSÖKNINGAR OCH BREV 

HÄLSA 55+ Ansökan om kommunalt folkhälsobidrag ang. stöd till 

folkhälsoinsatser 21-04-10 

Med syfte att öka intresset för aktiviteter samt bra levnadsvanor så att äldre kan 

fortsätta att vara fysiskt, mentalt och socialt aktiva. 

Målsättningen: Att öka förutsättningarna för att främja och bibehålla hälsa, en bra 

livskvalitet och oberoende samt att minska eller fördröja risken för sjukdom och 

funktionsnedsättning. 

Denna ansökan beviljades med ett bidrag om 15000 kr 

 

Öppet brev till Tranemo kommuns politiker 21-03-10  

SPF Seniorerna Tranemo jobbar för att våra äldre i kommunen ska ha bästa 

tänkbara äldreomsorg. Vi tror oss om att som åldersrika ha en del erfarenhet som är 

viktig att lyssna till, därför har vi synpunkter på hur Kommunala Pensionsrådet KPR 

fungerar. Vi upplever att KPR inte längre är det möte där man i samråd tar upp och 

diskuterar gemensamma frågor och dess lösning inom äldreomsorgen. Det har mer 

utvecklats till att bli ett forum där vi informeras om redan fattade beslut. 

SPF Seniorerna Tranemo skrev ett öppet brev till kommunen, där vi gav synpunkter 

på hur Tranemo kommun borde förvalta den statliga satsningen på äldreomsorgen 

som ger 2,3 miljoner extra för fortbildning av personal och 5,6 miljoner för att stärka 

äldreomsorgen i kommunen. Den senare summan har Tranemo kommun valt att 

lägga på fem nya ledningstjänster: en enhetschef, en vårdutvecklare, en 

verksamhetsutvecklare och två omvårdnadshandledare. 

SPF pekar på ett lagförslag som ligger hos regeringen och väntas träda i kraft vid 

årsskiftet. Enligt förslaget ska alla omsorgstagare få en fast vårdkontakt, som 

utbildningsmässigt ska vara minst undersköterska. 

En felprioritering av Tranemo Kommun menar SPF Seniorerna, som hellre ser att fler 

undersköterskor anställs. 

Tyvärr fick vi inget gehör för våra synpunkter. Dessutom fick vi information om att 

tjänsterna redan var annonserade, samt att tillsättning påbörjats. 

 

Brev till regionens politiker 21-05-10  

I maj 2021 nådde oss ryktet om att som ett led i sparbeting inom SÄS låg ett förslag 

att dra ner på ambulansresurserna i Tranemo upptagningsområde. 



Som pensionärsorganisation ville vi agera i frågan.  

Det är svårt som innevånare i Tranemo Kommun förstå en ekvation där målet är att 

nå befolkningen på prio 1 larm inom 20 minuter i 90 % av fallen, samtidigt som det 

skall dras ner på ambulansenheter i det område som har lägst siffror när det gäller 

just tillgängligheten. 

Den frågan som SPF ställde till våra regionpolitiker var: 

Hur uppnår man då VGR’s mål: 

• att nå 90 % av alla prio 1 larm inom 20 minuter. 

• Rätt vård, till rätt patient, i rätt omfattning, i rätt tid och med optimal resurs 
oavsett situation, plats, tidpunkt, oavsett incident eller i händelse av kris. 

Svar inkom från samtliga politiker i regionen som tillfrågats. 

Detta resulterade i att SÄS beslutade dra tillbaka utredningen om en nedstängning 

av ambulansen i Tranemo! 

 

Öppet brev till Tranemo Kommun samt insändare i STT 21 -12 -15 

Där vi ställer frågan: Är all personal inom äldreomsorgen i Tranemo Kommun 

vaccinerad mot Covid 19?  

Hur hanterar kommunen att:  

• Fråga personal om de är vaccinerade 

• Om personal är ovaccinerad, vilka åtgärder vidtas då? 
Detta är en fråga som skapar otrygghet, hos såväl äldre som är i behov av hjälp och 

stöd, men också deras anhöriga oroas. 

Flera regioner i Sverige har infört regler omkring detta. 

Något svar har ännu inte kommit från Tranemo Kommun. 

 

VÅRENS AKTIVITETER 

Under våren kunde på grund av pandemins framfart endast Motionstävlingen samt 

den centrala Folkhälsoveckan med aktiviteter utomhus genomföras. 

Motionstävling 

Detta genomfördes som en utmaningstävling mellan 4 föreningar: SPF Svenljunga, 

SPF Östra, SPF västra samt SPF Tranemo. Totalt i de olika föreningarna deltog 412 

personer och från SPF Tranemo 144 personer. Ett vandringspris instiftades, 

bestående av en väl ingången känga. Priset för året togs hem av Tranemo Östra. 

Under våren 2022 kommer denna utmaning på nytt. 

 

 



Folkhälsoveckan 17-21/5. 

Genomfördes av SPF föreningar i hela Sverige  

Från förbundet centralt anordnades dagligen digitala föreläsningar. På förmiddagen 

Fem teman: Mat och kostråd, Psykisk hälsa, Relationer, Rörelse och Hjärna. 

Samt mer fysisk utmanande aktiviteter på eftermiddagar. Namn som Gösta Bucht, 

Maj-Lis Hellenius, Bertil Marklund, Malena Ivarsson, Sofia Åman m.fl. föreläste. 

Det genomfördes också en nationell stegtävling i förbundets regi. 

 

SPF Seniorerna Tranemo anordnade under Folkhälsoveckan aktiviteter utomhus, där 

vi bjöd in alla seniorer, inte bara SPF:s medlemmar. 

Aktiviteterna kunde göras när det passade under veckan, max 8 om man gick i 

grupp. 

Tipspromenader i: Ambjörnarp, Mossebo, Sjötofta och Tranemo.  

I Tranemo genomfördes Tipsrundan digitalt med hjälp av mobiltelefon. 

Orientering, Digital orientering, Naturpass, Fotopass, Cykelpass i samarbete 

med OK Tranan 

 

HÖSTENS AKTIVITETER 

Studiecirkelverksamhet på TRÄNA  

Detta har sedan hösten 2018 varit en återkommande, mycket uppskattad aktivitet 

bland våra medlemmar.   Denna höst har den genomförts i 2 omgångar 31/8-19/10 

samt 26/10-14/12. Styrketräning i cirkel 2 grupper samt 1 grupp med Yoga/ Connect 

& Correct vid varje tillfälle.  

Denna aktivitet har väckt mycket intresse även utanför vår förening.  Borås Tidning 

har gjort ett längre reportage om vår aktivitet. Dessutom har det uppmärksammats av 

SPF centralt där man kommer göra ett reportage i vår rikstäckande tidning Senioren. 

Allsång  

Genomfördes i hembygdsparken en fin höstkväll. Eva och Ingvar spelade och sjöng 

för oss. Dessutom hade de satt samman ett Musikquiz på tema med sånger från 

början av 1900-seklet och fram till idag. Detta var en fin kväll, men dessvärre lite få 

besökare. 

Sundare Liv 

En cirkel har genomförts under hösten med Gunnel Hjort som kursledare. Temat har 

varit att välja sundare alternativ i matlagning samt hur viktigt det är att fortsätta vara 

aktiv, även upp i åldrarna. Vid 2 tillfällen har man lagat en meny som bestått av bra 

val av mat utifrån Maj-Lis Hellenius receptbok.  



Vid ett tillfälle var distriktssköterska på plats och pratade om medicinska spörsmål 

samt kontrollerade blodtryck mm. 

Cykeltur  

Tillsammans med hembygdsföreningen gjordes i september en cykeltur. Turen gick 

från Tranemo via Hestra till Fällingsryd och sedan vidare till Limmareds säteri. Bertil 

Olsson och Roland Lindgren var våra ciceroner och berättade om gårdarna, de som 

bott där och vad som hänt dem. 

Vart är vi på Väg? 

Månadsmöte i Ambjörnarps bygdegård, där ett 80-tal medlemmar deltog 

Ambjörnarps arbetsgrupp serverade en god kasslerlåda och sallad.   

Peter Björding tillsammans med fru Mona från SPF Svenljunga ansvarade för 

underhållning, musik och frågandet denna kväll. En mycket uppskattad och trevlig 

kväll på detta tema. 

Hjärnkoll  

Då distriktsfinalen p.g.a. pandemin inte kunnat genomföras lottades Tranemo´s lag 

att representera vid riksfinalen i Stockholm  

Laget slutade där på en hedrande 6:e plats. 

Tranemos lag bestod av Åsgerd och Ingvar Bergman samt Curt Lignell, med Gunvor 

Lignell som reserv. 

Samma lag kommer att ta sig an utmaningen 2022: Vi säger: Tack och Lycka Till! 

Golf 

Prova på golf har testats under hösten.  

10-talet deltagarna fick prova på att slå bollar på driving range och putting green. 

Trots det dåliga vädret med massivt regn var detta en mycket uppskattad aktivitet 

som vi hoppas kunna återkomma med. SPF´s golftävling har också genomförts under 

hösten. 

Mattcurling  

Under året har man träffats i Ambjörnarps skola för interna tävlingar och tränings 

pass.  

Vi slutade 15 mars 2020 med Kommunmästerskapen på grund av pandemin. 

Omstart  

1 september 2021, sedan dess har vi spelat 29 gånger, söndagar och onsdagar, plus 

2 tävlingar, SPF Open och Julracet. Torsdag 4 november var Gun och PeO i 

Stenungssund och spelade förbundsmästerskapet (SM) med snudd på finalomgång. 

 

 



Bowling 

Bowlingtävlingar har under året genomförts i bowlinghallen i Gislaved vid 5 tillfällen. 

30-talet medlemmar har deltagit och detta har varit ett uppskattat arrangemang. 

Totalsegrare i damklasser blev Inger Jönsson och i herrklassen Ronny Erlandsson. 

En ny omgång startar 26 januari.  

 

Mer finns att läsa om våra olika aktiviteter samt vinnarna i respektive aktivitet  

på vår hemsida SPF Tranemo, under info/resultat. 

 

Vi som ingår i gruppen för Folkhälsa och Aktivitet är: 

Dick Björkman, Golf  

PeO Jagneklint, Mattcurling 

Conny Johansson, Trafik 

Henry Jönsson, Bowling 

 Siv Hansson 

Stina Lind 

Gun Myren  

Bertil Olsson 

Jan-Olof Sundqvist  

Lena Sundqvist  

Karin Toren 

 

Ambjörnarp 2021-12-16 

 

/Lena Sundqvist / 

 

  
 
 
 
 
 

 



Resekommittén        

➢ Coronapandemin, Covid 19, höll fortfarande sitt grepp över Sverige. Särskilt 
under våren var restrektionerna hårda. Vi kunde dock genomföra 6 aktiviteter, 
1 på våren och 5 på hösten samt några möten i kommittén. 
 

➢ En fin söndag i februari ,den 5/2, kunde vi genomföra en uteaktivitet. På 
Kommosse åkte vi en skidrunda och grillade korv vid Martinssons torvlada.  
I lite kallt väder men med strålande solsken trivdes 13 st skidåkare i de fina 
spåren. 

       

➢ Den 16:e september genomförde vi höstens första aktivitet. 26 st medlemmar 
gavs sig ut på en rundresa i Trivselbygden, Svenljunga kommuns södra 
delar. Stopp på Inger o Henrys loge i Holsjunga , besök på Överlida ljus, 
middag på Route 154 i Älvsered och besök med guidning i Gräne Gruva mm.  
 

         

➢ 21 september var det dags för höstens höjdpunkt, den Hemliga Resan. 80 st i 
2 bussar åkte norr ut mot Skaraborg. I Varnhem gjorde vi första stoppet med 
medhavd fika. Efter fikat så besåg vi en väldigt intressant utgrävningsplats på 
höjden bakom Klosterkykan och fick lyssna till en duktig guide. Därefter 
passerade vi Skara för att mitt på ”slätta” stanna för lunch på Bjertorps Slott. 



En treätters middag med guidning av slottet stod på schemat. Sista stoppet för 
dagen blev Fåglumsbrödernas cykelmuseum i Vårgårda. Flerfaldige OS- och 
VM-mästaren Gösta Fåglum tog emot oss berättade om sina och hans 3 
bröders stora framgångar. 

➢   
 

➢  
 

 
 

➢ I äppeltider brukar vi åka till Skåne för att inhandla äpplen. Den 15 oktober 
gavs sig 15 st medlemmar  av till Bondslätt i Skåne för årets Äppelresa.          
I Älmhult intogs lunch och ett besök på IKEA-museet stog också på 
programmet. 



             

➢ Nästa resa var också en resa som vi brukar göra varje år, nämligen en 
Julmarknadsresa. Den 19 november, var målet Sägnernas Hus i Sandhem. 
En fin julmarknad där vi även gjorde ett besök på museét som gick i folktrons 
tecken. Vi var 44 st medlemmar som var med på resan. 

             

➢ Sista resan för hösten blev Teaterresan till Stockholm och Saterday Night 
Fever, den 25-26 november.Vi var 39 st som med Rolfs Flyg och Buss åkte till 
vår huvudstad. Efter en god middag på vårt Hotell, Park In by Radisson, var 
det dags för musikal på Chinateatern. De båda hyvudrollsinnehavarna, David 
och Kristina Lindgren, har flera gånger varit i Nittorp på Lillsjöns Salonger i 



början på 2000-talet. De blev t.o.m ett par under tiden de repade i en av 
showerna. Efter föreställning mötte de oss vid sceningången för fotografering 
och lite snack om föreställningen och tiden i Nittorp.  
Dag 2 var det fri tid i ”stan” med diverse shopping och besök på julmarknaden 
i Gamla stan. 

 
 

 
 

 
 

➢ Under året har vår kommitté träffats 4 gånger och vi har under året även fått 
in en ny kraft i kommittén. Lars-Olof Johansson från Gumpebo i Nittorp som 
bl.a. har kört extra som busschaufför hos Limmared Buss och vid flera tillfällen 
kört våra resor. Förutom våra möten så har vi haft många informella kontakter 
under årets lopp. 



 
➢ Den 25 oktober var Hasse, Inger o Henry på distriktets Reseträff i Borås. Ett 

möte för att utbyta tankar och ideér om resor. En träff som hålls årligen och 
ger inspiration till kommande resor. 
 

 
➢ Sammanlagt har vi i år varit            217 deltagare vid   6 aktiviteter 

                               2020 var vi       299 deltagare vid 10 aktiviteter                                                                        

                       2019 var vi       550 deltagare vid 11 aktiviteter 

 

Tydliga siffror vad en pandemi kan ställa till.  

 

Tranemo den 5 januari 2022 

Vi som är resekommittén  

Hasse Skoglund, Inger o Henry Jönsson, Lars-Olof Johanssson 

 

 

Tonsättarna  

Under året 2021 har Tonsättarna inte kunnat bedriva verksamhet med underhållning i 
den utsträckning som var planerad. 

Vi bedriver verksamhet i Svenljunga, Gislaved, Gnosjö och Tranemo kommuner. 
Underhållningen är uppskattad av både inneboende, daglediga och personal. Covid -
19 satte stopp för detta. 

Tonsättarna samarbetar med Studieförbundet Vuxenskolan Sjuhärad och 
Vuxenskolan Finnveden. 

För övningar och övriga möten använder Tonsättarna SPS,S Lokal i Tranemo, vilket 
uppskattas. 

Tonsättarna omfattar 4 st musiker och 8 st sångare Under året 2021 har Tonsättarna 
medverkat i 2 st kulturprogram. Repertoar för våra framträdande lägger vi upp 
gemensamt , såsom schlager folkvisor och passande låtar för vår publik. Våra 
musiker framträder också med musik av kända gamla låtar. 

Vi hoppas och tror att 2022 ska bli ett bättre år när vi återigen kan sprida glädje med 
sång och musik i våra bygder. 

Tranemo 2022 01 20 

Berit Skarström             Monica Ljunggren 
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